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Besluitenlijst 

van de hybride vergadering van de  

Adviesraad Sociaal Domein Rijswijk (ASD)  

d.d. 24 januari 2024 

Aanwezig: Arnoud van Drunen (voorzitter), Magriet van Leuveren, Els Kamphuis, Albert Hol, Emmy 

Meurs, Ellen Wesseling, Hanny van Dijk, Gerard Koster, Thomas Miog, Lauren van Damme (verslag 

Wendy Smaal) 

Afwezig: Irene Reiziger 

Aanwezig bij aanpak Spuk: Kim Nossent, Rita Bakker, Jeanette van der Meer 

Opening 

Vaststellen agenda 

Uit te brengen adviezen aan B&W 

Presentaties/toelichting ter informatie 

Aanpak Spuk 

De ASD mist het onderdeel cultuur in het plan van aanpak. Jeanette antwoordt dat het plan van 

aanpak in de zomer is gemaakt, en bedoeld is om middelen binnen te krijgen van het ministerie. 

Daarom is het vooral op hoofdlijnen, maar bij het maken van de Uitvoeringsagenda voor 2024-2026 

heeft cultuur zeker veel aandacht. Op de vraag over een cultuurmakelaar is de afweging ambtelijk 

gemaakt dat cultuur doel of onderdeel moet zijn van álle activiteiten, en dat niet de indruk mag zijn 

dat 1 persoon ervoor verantwoordelijk is. Er is overigens wel een cultuur coördinator binnen de  BRC 

uitvoering. Er ligt een (nog niet geaccordeerd) plan van de  uitvoerende organisatie waarin wordt 

voorgesteld om een cultuurweek te houden en om meer cultuurprojecten uit te voeren. Zo wordt 

cultuur meer op het voortgezet onderwijs binnen gebracht. Andere voorbeelden zijn een poppodium 

en straattheater. Er is nog overleg of dit voldoende is, want het streven is om evenveel sport als 

cultuurprojecten aan te bieden. De ASD mist In het stuk toch wat meer tekst over cultuur, dit moet 

meer prioriteit krijgen in Rijswijk. Jeanette geeft aan dat in de uitvoeringsagenda ook input wordt 

gevraagd van de inwoners. Er is een bijeenkomst geweest met ouderen, waardevolle input is daarbij 

verkregen. Binnenkort komt ook zo’n bijeenkomst met jongeren en organisaties.  

Mededelingen 

Kim vervangt Rita als contactpersoon binnen sociaal domein.  

De voorzitter heeft een gesprek gehad met de domeinmanager sociaal domein. Er is een website 
www.financien.rijswijk.nl, waar o.a. de begrotingen op gepubliceerd worden. Er is ook een overzicht 
van de subsidies die Rijswijk verleent, Data Subsidieregister 2022 aangepast.xlsx (rijswijk.nl). Op de 
heidag kan tegen het licht worden gehouden welke subsidies er gekregen worden door organisaties 
en wat je daar als samenleving voor kunt terugverwachten. Rijswijk is naar verhouding veel geld kwijt 
aan uitkeringen.  

Overige bespreekonderwerpen 

http://www.financien.rijswijk.nl/
https://www.rijswijk.nl/sites/default/files/2023-06/Subsidieregister%202022%20nieuw.pdf
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Preventief jeugdbeleid en Radar onderzoek 

Een ASD-lid heeft veel input ingebracht en licht dit toe. Het Radarrapport wordt matig bevonden 

omdat de onderzoeksvraag die er was, niet beantwoord kon worden omdat de effectiviteit van 

interventies niet bekend is. Het Radarrapport is al een keer besproken in de ASD, de vraag is wat nu 

nog met de opmerkingen gedaan kan worden. De indicatoren zouden terug te zien zijn in het vervolg. 

In februari wordt dit onderwerp opnieuw geagendeerd. Sommige ASD-leden vinden dat de algemene 

teneur is dat iets mooier wordt opgeschreven dan dat het is. Er worden veel woorden gebruikt maar 

er staat weinig. Wellicht is dit iets om te bespreken op de heidag. De ASD denkt dat dit voor een deel 

een cultuurprobleem is bij de gemeente en de vele personeelswisselingen helpen ook niet, er zijn 

veel ZZP-ers. De kwaliteit van een stuk is heel afhankelijk van de persoon die dat stuk schrijft, er lijkt 

geen format te zijn. Wellicht komt hier een ongevraagd advies over. Besloten wordt dat zodra het 

actieplan er is, de ASD bekijkt of er handvatten zijn. De voorzitter gaat na wanneer het actieplan 

komt en vraagt ook wanneer de jaarplanning komt.  

Stukken raadsinformatiebrief (RIS) ‘voortgang Haags toekomstperspectief jeugd’ 

Er is wat onmin binnen de gemeente over de manier waarop Den Haag opereert. De RIS zegt daar 

niets over behalve een onbegrijpelijke alinea. De gevolgen van het uit de gezamenlijke inkoop 

stappen door Den Haag kunnen groot zijn voor Rijswijk. De ASD wil graag inzicht in deze gevolgen. De 

voorzitter nodigt de wethouder uit voor de vergadering van februari.  

Cliëntenonderzoek WMO voorzieningen 

De ASD wil graag dat de aandacht voor het nieuwe onderzoek wordt gelegd op de 

woonvoorzieningen.  

Heidag  

Als onderwerpen zijn tot nu toe genoemd:  

- Armoede 

- maken jaaragenda ASD (deze houden tegen de jaaragenda van Rijswijk) 

- de werkwijze van de ASD 

- de nieuwe paraplu van sociaal domein 

- ASD vroegtijdig betrekken bij opdrachtformulering Werkwijs/maatschappelijke participatie, 

de ASD benoemt 5 onderwerpen waar zij over in gesprek willen 

- de spreidingswet 

- subsidies 

- de persoonsafhankelijke kwaliteit van beleid  

Daarnaast een ontspannen moment. De voorzitter maakt de agenda en stuurt een datumprikker. 

Het is nog niet zeker of een extern begeleider wordt betrokken.  

Besluitenlijst ASD d.d. 13 december 2023 

N.a.v. Voortgang programma vernieuwing financiële dienstverlening: een ASD-lid heeft contact 

opgenomen met Iris Rense met het idee om een cursus op te zetten waarbij koken en budget worden 

gecombineerd. Dit idee werd positief ontvangen. Daarnaast is contact geweest met Jort van 

Hoogstraten, alle inkomsten van mensen in armoede worden nu in kaart gebracht, dus niet alleen 

uitkering en vakantiegeld, maar ook kinderbijslag en toeslagen enz.. Dit staat in het rapport ‘Een 

zeker bestaan’, dat wordt doorgestuurd.   



3 
 

Voorzittersoverleg H10 

De H10 ASD organiseert in maart een gezamenlijke bijeenkomst, alle ASD-leden kunnen zich hiervoor  
zelf opgeven.  

Ingekomen stukken 

Geen opmerkingen.  

Verzonden stukken 

Geen opmerkingen. 

Rondvraag 

Geen vragen. 

Sluiting 

De vergadering wordt gesloten om 20.25 uur. 


